



August 13, 2020

To Whom It May Concern:


Please be advised that Alliance Project LLC (“ALLIANCE PROJECT”) whose legal address is 123242, Moscow, Novinsky boulevard, 31, Floor 4 premises I room 28, Russia., is CiDRA Minerals Processing Inc.’s authorized distributor for sales and service of our SONARtrac® product line in the following Territories:

- Russia
- Kazakhstan
- Ukraine
- Kyrgyzstan
- Tajikistan
- Uzbekistan
- Belarus

Representatives of ALLIANCE PROJECT have been formally trained to sell, install and service our SONARtrac® products.

If you have any questions, please contact me at [mgrillo@cidra.com](mailto:mgrillo@cidra.com) or (203) 626-3341.

Very truly yours,

  
 Michael Grillo  
 Vice President and General Counsel



13 августа 2020 г.

Для предъявления по месту требования:


Обращаем ваше внимание, что ООО «Альянс Проект» («АЛЪЯНС ПРОЕКТ»), юридический адрес: 123242, Москва, Новинский бульвар, 31, этаж 4, помещение I, комната 28, Россия, является авторизованным дистрибьютором CiDRA Minerals Processing Inc. по продажам и обслуживанию нашей линейки продуктов SONARtrac® на следующих территориях:

- Россия
- Казахстан
- Украина
- Киргизия
- Таджикистан
- Узбекистан
- Беларусь

Представители ALLIANCE PROJECT прошли формальное обучение по продаже, установке и обслуживанию наших продуктов SONARtrac®.

Если у вас есть вопросы, свяжитесь со мной по адресу [mgrillo@cidra.com](mailto:mgrillo@cidra.com) или +1 (203) 626-3341.

Очень искренне ваш,

  
 Michael Grillo  
 Вице-президент и главный юрисконсульт

